
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2022–2023 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2023Z11631 

Vragen van de leden Dekker-Abdulaziz (D66) en Azarkan (DENK) aan 
Staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het 
bericht over het algoritmeregister: (ingezonden 22 juni 2023). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht van de NOS?1 

Vraag 2
In hoeverre voldoet het huidige algoritmeregister aan het doel om meer 
transparantie te creëren? 

Vraag 3
In hoeverre is de Staatssecretaris nog van plan om het algoritmeregister aan 
te passen, om bijvoorbeeld meer inzage te geven in de beslismodellen? 

Vraag 4
Deelt de Staatssecretaris de opvatting dat het register juist inzage zou moeten 
bieden op basis waarvan beslissingen worden genomen, bijvoorbeeld dat 
nationaliteit een rol speelt bij de risico-inschatting van het algoritme bij een 
visumaanvraag bij het Ministerie van Buitenlandse Zaken? 

Vraag 5
Kan de Staatssecretaris een inschatting geven hoe vaak het algoritmeregister 
wordt geraadpleegd? 

Vraag 6
Wanneer wordt het algoritmeregister geëvalueerd? 

Vraag 7
Hoeveel hoog-risico algoritmes worden binnen de rijksoverheid ingezet? 

Vraag 8
In hoeverre klopt het dat direct na de inwerkingtreding van de AI Act het 
verplicht wordt om algoritmes in het register op te nemen? Zo nee, op welke 
termijn verwacht de Staatssecretaris wetgeving in te dienen?

1 NOS d.d. 19 juni 2023, Nauwelijks zicht op «zwarte zoemende dozen» van overheid: «Algorit-
meregister wassen neus».
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